
 

 

 
 

ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 

 

 

 Αγαπητοί  φίλοι, 

 

Η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ  - δημιούργημα ανάγκης δύσκολων  καιρών- κατάφερε να 

ανατρέψει απίστευτες και προσβλητικές καταστάσεις που επικρατούσαν δεκαετίες 

παλεύοντας έντιμα δυναμικά και ξεκάθαρα χωρίς σκοπιμότητες και ιδιοτελείς σκέψεις, 

μακριά από προσωπικά  συμφέροντα και κομματικούς χρωματισμούς. 

Η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ  άλλαξε τα δεδομένα και πάρα πολλοί πλέον συνάδελφοι με 

γνώσεις και προσόντα δεν φοβούνται να  απαριθμήσουν τις παρεμβάσεις της όσο και να 

μην το παραδέχονται όσοι μάχονται απελπισμένα να  αποκρύψουν.  

 

Η  ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΣΤΙΣ ΤΕΛΕΥΤΑΙΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ ΔΕΝ ΣΥΜΜΕΤΕIXE 

 

            Για δύο λόγους:  

       Κατά πρώτον να αφήσουμε  χώρο στη νέα γενιά να μπει μπροστά να συνεχίσει, να 

απομακρύνει ό,τι  ανεπαρκές και ξεπερασμένο κρατάει  χαμηλά τις προσδοκίες  του κλάδου 

και 

       Κατά δεύτερον  να φανούν οι περιορισμένες και αποδεδειγμένα ανεπαρκείς 

δυνατότητες των εκπροσώπων μας με τις περίσσιες φιλοδοξίες και καρεκλο-λαγνείες 

τους!!! 

Πριν  όμως ο «αλέκτωρ λαλήσει» φάνηκε η γύμνια και οι αδυναμίες που  πιστά 

επιβεβαιώνουν τον ποιητή… 

 Απόσπασμα από το σατυρικό ποίημά του Γ. Σουρή «Αρχηγοί» 
……..Γιὰ τὰ πρωτεῖα ξεψυχᾷ κάθε Ρῳμιὸς λεβέντης, 

            μόνον αὐτὸς πρωθυπουργός, μόνον αὐτὸς ἀφέντης.  
Τί ἀρχηγῶν κατακλυσμός!.....  

 

Αγαπητοί φίλοι, 

ΝΕΟΣ ΔΙΚΑΣΤΙΚΟΣ ΧΑΡΤΗΣ 

 
            ΟΧΙ ΣΤΟ ΚΛΕΙΣΙΜΟ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ ΤΗΣ ΕΠΑΡΧΊΑΣ 

            ΙΔΡΥΣΗ ΔΥΟ ΑΚΟΜΑ ΠΡΩΤΟΔΙΚΕΙΩΝ ΣΤΗΝ ΑΤΤΙΚΗ  

                            ΟΧΙ ΣΤΗΝ ΒΙΑΣΤΙΚΗ ΚΑΙ ΑΝΟΡΓΑΝΩΤΗ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑ 

         ΣΕΒΑΣΜΟ ΚΑΙ ΣΑΦΗ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑ ΤΗΣ  ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΗΣ ΜΑΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ 

ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ-ΕΠΙΔΟΜΑ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΝΘΗΚΩΝ 

 

Αυτή τη κρίσιμη ώρα που η σχεδιαζόμενη δήθεν μεταρρύθμιση στη Δικαιοσύνη 

είναι σε πλήρη εξέλιξη είναι  ξεκάθαρη η θέση μας. 

Τα χρονίζοντα προβλήματα της απονομής της δικαιοσύνης δεν διογκώθηκαν και δεν 

έγιναν αξεπέραστα από τη λειτουργία των  δικαστικών σχηματισμών της περιφέρειας που 

προγραμματίζεται να κλείσουν. Δεν κατηγορείται η απονομή της δικαιοσύνης για  

καθυστέρηση των αποφάσεων στα Καλάβρυτα, στην Κυπαρισσία, στο Μεσολόγγι και όπου 

αλλού σχεδιάζεται να κλείσουν. Η συνέχιση της λειτουργίας τους έχει  μικρή συμμετοχή 

στην διαμόρφωση της όλης παθογένειας της απονομής της δικαιοσύνης και η πρόταξη της 

αναγκαιότητας  να κλείσουν δεν αποτελεί μεταρρύθμιση. Η ίδια η πολιτική ηγεσία 

παραδέχθηκε ότι πρέπει να θυσιαστούν, για να  ικανοποιηθεί  η  δέσμευση της κυβέρνησης   

για την υλοποίηση του 40% της όλης μεταρρύθμισης, προκειμένου να φανούν 

ασπροπρόσωποι στην Παγκόσμια Τράπεζα όπως έχουν υποσχεθεί. 

Η συνέχιση της λειτουργίας τους εξυπηρετεί πέραν των ωφελημάτων της άμεσης 

και εύκολης πρόσβασης των πολιτών στις δικαστικές υπηρεσίες αλλά και γενικότερους 



 

 

 
 

κοινωνικούς σκοπούς.  

Απέραντη πλέον η εγκατάλειψη και ο μαρασμός  ολόκληρων περιοχών της επαρχίας 

που η έλλειψη  δομών και υπηρεσιών (Σχολεία, Νοσοκομεία, Τράπεζες, Ταχυδρομεία, τώρα 

και  τα Δικαστήρια) αναγκάζει τους κατοίκους  να φεύγουν για μεγαλύτερα  αστικά κέντρα.  

Κυρίαρχη παθογένεια στην απονομή της δικαιοσύνης είναι η ύπαρξη του 

«υδροκέφαλων» δικαστικών καταστημάτων και κυρίως του Πρωτοδικείου της Αθήνας 

αλλά και της Θεσσαλονίκης. Η διάσπαση του Πρωτοδικείου και η δημιουργία άλλων δύο 

τουλάχιστον Πρωτοδικείων στην Αττική είναι επιτακτική και χρόνια την αναδεικνύουμε. 

Ποιά άραγε συμφέροντα εξυπηρετούσε τόσα χρόνια; Ποιοί αντιδρούσαν; 

 

Η βεβιασμένη και ασαφής διαδικασία ειδικά στην Αττική άραγε τι θα μας 

ξημερώσει; 

Οι τεράστιες ελλείψεις προσωπικού που ξεπερνούν το 40% των οργανικών θέσεων 

καθιστούν ακόμα δυσκολότερη την όποια προσπάθεια.  

Δεν  εκφράζουμε άποψη για την αναγκαιότητα ή μη της ενοποίησης του πρώτου 

βαθμού των πολιτικών και αστικών υποθέσεων αλλά αναρωτιόμαστε πώς θα λειτουργήσει 

η Γραμματεία την άλλη μέρα!  

Ποιά θα είναι η υπηρεσιακή μας κατάσταση; Πού θα ανήκει ο καθένας; Ποια τα 

καθήκοντα ;  Πώς θα στελεχωθούν τα Τμήματα και ποια θα είναι αυτά; 

 Η άποψη «ΠΑΜΕ ΚΑΙ ΟΠΟΥ ΒΓΕΊ» που προέκρινε  η κυβέρνηση, με 

μαθηματική ακρίβεια οδηγεί στη σύγχυση, ασάφεια και αποτυχία! 

Εγγύηση επιτυχίας είναι μόνο η οργανωμένη και καλά σχεδιασμένη λειτουργία  

αυτόνομων δικαστικών υπηρεσιών που θα καλύπτουν την Αττική. 

Χωρίς οργανογράμματα, καθορισμό καθηκόντων, θεσμοθέτηση Τμημάτων , 

Διευθύνσεων και δομών θα ζήσουμε στιγμές απείρου κάλλους και δεν είμαστε καθόλου 

διατεθειμένοι γι’ αυτό. 

Η πλήρης απουσία μας από τον σχεδιασμό της όλης διαδικασίας ουδόλως μας τιμά  

Καταδεικνύει την «απαξιωτική»  άποψη και στάση της κυβέρνησης για τους δικαστικούς 

υπαλλήλους αλλά φανερώνει περίτρανα και την ανεπάρκεια των συνδικαλιστικών μας 

οργάνων και κυρίως αυτών που κυριαρχούν και διοικούν την ΟΔΥΕ.  

 

 

Η ΔΙΑΧΡΟΝΙΚΗ ΚΑΙ ΠΕΡΗΦΑΝΗ ΠΟΡΕΙΑ ΤΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ ΜΑΣ 

 

Εδώ και είκοσι  και πλέον   χρόνια η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ  κράτησε  ψηλά τη σημαία της 

ανεξάρτητης και ακομμάτιστης  ταυτότητας με  μια ομάδα στην οποία ο καθένας κράτησε την 

ιδεολογική και πολιτική του άποψη  προσπαθώντας ομαδικά για την  αντιμετώπιση της 

ισοπέδωσης και της απαξίωσης που είχε επιβληθεί στη Γραμματεία. 

Και το κατάφερε επάξια! 

Για πολλά χρόνια συγκέντρωσε  τη μήνιδα  και την οργή όσων αντιμετώπιζαν αλλεργικά 

συναδέλφους με γνώσεις, σπουδές και πτυχία. 

Μόνη επιδίωξή της  η αναγνώριση και η επιβράβευση της αξιοκρατίας, του σεβασμού 

των κόπων και των θυσιών  κάθε υπαλλήλου. 

Πρωταγωνιστήσαμε, διωχτήκαμε, παλέψαμε, καταφέραμε  και ανατρέψαμε  πολλά.  

Μπροστά στη πρώτη γραμμή με αξιοπρέπεια και ήθος. Δεν χρωστάμε σε κανένα δεν 

προδώσαμε ποτέ όσους μας στήριξαν.  

Δεν είναι παρελθοντολογία η περιγραφή των άθλιων καταστάσεων που αντιπάλεψε η 

ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ αλλά η ιστορία του κλάδου.  

Η γνώση του παρελθόντος  προστατεύει από την επανάληψη  επικράτησης 

επαγγελματιών συνδικαλιστών που ενδιαφέρονται μόνο για τις δικές τους καρέκλες και 

κομματικούς θώκους, προκειμένου να αποφύγουν την καθημερινή σκληρή εργασιακή 



 

 

 
 

πραγματικότητα που σεις αντιμετωπίζετε. 

 

                                                       ΚΑΤΑΚΤΗΣΗ ΤΟΥ ΩΡΑΡΙΟΥ 

 

Αγαπητοί φίλοι, 

Τα στελέχη της ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ  υπήρξαν πρωταγωνιστές στην κατάκτηση του 

ωραρίου και δεν υπέκυψαν σε διωγμούς πειθαρχικά, ποινικά και δυσμενείς μεταθέσεις. 

Τότε που όλοι μαζί είχαμε ανεβάσει πολύ ψηλά τον πήχη του αγώνα των δικαστικών 

υπαλλήλων. 

 

                                                                                  ΑΓΩΝΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΩΡΑΡΙΟ 

 

 

 

 

      ΚΑΤΑΡΓΗΣΗ   ΚΑΤΗΓΟΡΙΑΣ ΠΕ0 

 

Είμαστε εμείς που δεν ανεχτήκαμε την τραγικά  ανεκδιήγητη κατηγορία  ΠΕ0 που 

την παλέψαμε και την καταργήσαμε εμείς και μόνοι μας με την ιστορική και τελεσίδικη  

Α3284/2014 απόφαση του ΣτΕ που εξανέμισε τις όποιες τελευταίες ελπίδες όσων "εν 

χορώ"  μας έβριζαν τόσα χρόνια.  

Δεν είναι πολύ μακριά το 2014.  

Αν δεν το παλεύαμε πολλοί  θα πανηγύριζαν την επέκταση της αθλιότητας και σεις 

οι νεότεροι δεν θα ξέρατε που να σταθείτε! 

                                    ΙΣΤΟΡΙΚΟ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ :  

Δεν ήταν λίγοι, ούτε ορισμένοι όσοι βολεύτηκαν απ αυτό. Ήταν από όλες τις παρατάξεις 

πράσινες και γαλάζιες, αριστερές, ψευτοαριστερές.  

Μόνο η παράταξή μας, η παράταξη της  ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ αντέδρασε με κάθε τρόπο 

μέχρι να εξαφανίσει  αυτήν  την αθλιότητα.  

Όλες οι παρατάξεις ανέχονταν  και ακολουθούσαν τα κορυφαία στελέχη τους, γιατί 

ευελπιστούσαν οι περισσότεροι κάποτε να γευτούν και αυτοί τους καρπούς από την διαιώνιση  

αυτής της αθλιότητας και την πολυπόθητη ένταξή τους στην ΠΕ0 κατηγορία.  

Πρωτοπόροι σ αυτή την προσμονή και συνάμα απογοήτευση πολλοί από αυτούς  

που  μπήκαν νύχτα μεσάνυχτα στα δικαστήρια με την επίδειξη μόνο της κομματικής 

κυρίως πράσινης ταυτότητάς τους. 

  

3284/2014 ΤΟ ΤΕΛΟΣ ΤΗΣ ΠΕ0 

 

ΥΠΟΜΝΗΜΑ ΓΙΑ ΤΕΛΟΣ ΤΗΣ ΠΕ0  

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ :  

 

 

ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ 2001-2002 

 

Ήμασταν δυστυχώς μια μικρή μειοψηφία που είπαμε όχι φτάνει πια. 

Όλες οι παρατάξεις χωρίς εξαίρεση έβριζαν τον υπουργό Μιχ. Σταθόπουλο όταν μετά 

από παρέμβασή μας αποφάσισε να προσλάβει   1500  περίπου δικαστικούς υπαλλήλους 

κατηγορίας ΠΕ – ΤΕ  την διετία 2001-2002. 

   ΣΤΑΘΟΠΟΥΛΟΣ ΠΡΟΣΛΗΨΕΙΣ 2001-2002 

 

 

https://drive.google.com/file/d/1pZPu7udrfowdukKK5pKN7dNht7vPFYYo/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1sVMkBL5jFLIV8e_dxT78JhdOzRKWei1M/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/16vib2gLvPasaIoom5WrRy2vN95LotFhH/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1POCBoxCIM9t9aJ0W_J-dnQ6AD5A9FLTH/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1mJx-TvbI-1s8fnvgDj_mJQeL6D91vT1H/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1IeuCF8fcOSY_IMZU4qz2PZBJNWxbcyf0/view?usp=drive_link


 

 

 
 

ΑΝΑΤΡΟΠΗ ΑΠΟΦΑΣΗΣ ΚΑΤΑΝΟΜΗΣ ΠΟΡΟΥ 

 

Ήταν τότε που ο ίδιος υπουργός άλλαξε και την άδικη κατανομή του πόρου .  

Αυτήν που οι ανήκοντες στην ΥΕ κατηγορία έπαιρναν 45.000δρχ και οι ΠΕ3.000δρχ το 

μήνα. 

Αυτήν που ακυρώσαμε στο ΣτΕ  με αίτησή μας, αλλάξαμε τον τρόπο κατανομής  και 

εισέπραξαν όλοι  αναδρομικά από 1000 € μέχρι 5.000 € ο καθένας ανάλογα με την κατηγορία 

του. 

Πόσοι το θυμούνται άραγε;  

Προσέφυγαν στο αγαπημένο τους ΣτΕ για να ακυρώσουν την απόφαση αυτή , 

πάλεψαν λυσσαλέα αλλά έχασαν γιατί δυναμικά αντιδράσαμε με υπόμνημα και 

παραστάσεις απορρίφτηκε πανηγυρικά η προσπάθειά τους.  

Έτσι από το 1997 έως την κατάργησή του δυστυχώς το 2011 ο πόρος μοιράζονταν 

όπως εμείς καταφέραμε  και όχι ανορθόδοξα και απαράδεκτα που οι άλλοι είχαν 

εφαρμόσει. 

                ΙΣΤΟΡΙΚΟ ΤΟΥ ΠΟΡΟΥ ΚΑΙ ΠΩΣ ΤΟ ΑΝΑΤΡΕΨΑΜΕ  

                                                                                                    ΠΟΡΟΣ- ΣΥΣΤΑΣΗ- 

ΕΞΕΛΙΞΗ -ΟΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙ ΜΑΣ  ΚΑΙ Η ΑΝΑΤΡΟΠΗ ΤΗΣ ΑΔΙΚΗΣ ΚΑΤΑΝΟΜΗΣ 

 

ΥΠΟΜΝΗΜΑ ΠΡΟΣ ΣΤΕ                      

 

 

 

ΕΠΙΔΟΜΑ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΝΘΗΚΩΝ 

 

Το επίδομα ειδικών συνθηκών χάθηκε το 2011,γιατί ήταν εύκολη λεία αφού είχε 

αποσυνδεθεί από το αντίστοιχο των δικαστών το 1997. 

Ευθύνονται όλες οι άλλες παρατάξεις που το 1997 ανέχτηκαν  να αποσυνδεθεί από το 

αντίστοιχο των δικαστών που αυξήθηκε και διατηρείται ακόμα γιατί επέλεξαν τότε να το 

θυσιάσουν  στη  διατήρηση  των  «κεκτημένων» της ΠΕ0 κατηγορίας.  

Δεν μας άκουγαν γιατί τότε ήμασταν λίγοι  και η  ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ μόνη και αδύναμη. 

Τώρα βαυκαλίζονται ότι θα το επανασυστήσουν!!! 

Έχουμε κατά καιρούς δημοσιεύσει την πορεία αυτού του επιδόματος που μπορείτε να 

αναζητήσετε στις ανακοινώσεις μας. 

 

ΕΠΙΔΟΜΑ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΝΘΗΚΩΝ ΕΞΕΛΙΞΗ ΑΠΟΔΟΧΩΝ 

 

 

 

ΚΑΘΑΡΑ ΧΕΡΙΑ - ΚΑΘΑΡΗ ΠΟΡΕΙΑ  

 

 Η διαδρομή μας ήταν καθαρή και ξάστερη.  

 Η παράταξή μας δεν είχε καμία εμπλοκή στο μεγάλο ζήτημα διαχείρισης του 

Ταμείου της ΟΔΥΕ  που ποτέ δεν ξεκαθαρίστηκε.  

           Ήταν  η μόνη που ζητούσε ξεκάθαρα  να δοθούν όλα τα στοιχεία στη δικαιοσύνη, οι 

εμπλεκόμενοι να αποδείξουν την αθωότητά τους ή να καταδικαστούν και να μην 

καλύπτονται  πίσω από παραγραφές και δικονομικές λαβές που πλούσια η τότε πολιτεία 

τους προσέφερε. 

Η συνδικαλιστική αποδυνάμωση και τιμωρία των εμπλεκομένων που το ΔΣ της  

ΟΔΥΕ  επέλεξε, ποτέ δεν τελεσφόρησε γιατί κανείς τους προφανώς ποτέ δεν την εννοούσε. 

  

https://drive.google.com/file/d/1xoG66WlXPf0pGs-bN86HT4nxvy3yebaD/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1-avO0zU6j5v7CwfspdTmV8tb9WjXnG0Z/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1xeYR2cTVi8jxsu4WjxtTxl0NtEwxnX6c/view?usp=drive_link


 

 

 
 

 

 

ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΚΩΔΙΚΑ ΔΙΚ. ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ  

Κινηθήκαμε πάντα έχοντας ως αρχή την επικράτηση και εφαρμογή όλων των δεδομένων 

που ισχύουν στην υπόλοιπη δημόσια διοίκηση. 

Συνεργάστηκε και πάλεψε η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ  να αλλάξει ο αναχρονιστικός 

Κώδικας Δικαστικών υπαλλήλων που είχε είκοσι χρόνια να αναμορφωθεί και τα 

καταφέραμε! 

Συνεργάστηκε με όσους και όποιους ήθελαν το ίδιο και συνυπέγραφαν μαζί μας την 

εναρμόνιση του υπό διαμόρφωση Κώδικά μας με τα δεδομένα του αντίστοιχου  

δημοσιοϋπαλληλικού. 

Ήμασταν  όμως οι μόνοι που επιμείναμε μέχρι τέλους και τα καταφέραμε. 

Ο Κώδικας πράγματι άλλαξε σε πείσμα όλων όσων εν χορώ απειλούσαν « κάτω τα 

χέρια από τον Κώδικα». 

Ισχύουν πια και σε μας δεδομένα  που και στην υπόλοιπη δημόσια διοίκηση ισχύουν. 

Μοριοδότηση προσόντων, μετατάξεις, αξιολογήσεις, κριτήρια κατάληψης θέσεων ευθύνης. 

Η ΜΟΡΙΟΔΟΤΗΣΗ των δεδομένων του καθενός είναι πια γεγονός, έστω και στη 

μορφή που καταγράφηκε.  

Στα χέρια σας πια είναι να αλλάξετε και να βελτιώσετε  την  απαξία   με τα 30 

μόρια  των πτυχίων  και 100 μόρια των σεμιναρίων, συνεντεύξεων κλπ  που  τους απόμεινε.  

Εμείς είμαστε περήφανοι και δικαιωμένοι για την ξεκάθαρη επιμονή μας. 

Μόνο η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ είχε προτάσεις γραπτές και δημόσια εκφρασμένες. 

Ήμασταν οι μόνοι που καταθέσαμε γραπτές προτάσεις παντού, στην Επιτροπή, στο 

Υπουργείο, στη Βουλή. 

 

ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟΝ ΝΕΟ ΚΩΔΙΚΑ 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ  ΓΙΑ ΤΟΝ ΝΕΟ ΚΩΔΙΚΑ 

 

 

Αγαπητοί φίλοι, 

Η ΔΗΘΕΝ  ΙΔΙΑΙΤΕΡΟΤΗΤΑ ΔΙΚ. ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ  

 

Δεν αντιλαμβανόμαστε τον λόγο ύπαρξης διαφορετικών δεδομένων στους δικαστικούς 

υπαλλήλους σε σχέση με τους λοιπούς δημοσίους υπαλλήλους, καθόσον τούτο ούτε επιβάλλεται 

ούτε συνάγεται από καμία συνταγματική επιταγή, όπως περιγράφεται και στην υπ’αρίθμ 

1512/2014 απόφαση της Ολομέλειας του ΣτΕ με την οποία απορρίφθηκε σχετική αίτηση περί 

διαφορετικής μεταχείρισης των δικαστικών υπαλλήλων για την βαθμολογική κατάταξή τους 

σύμφωνα με τον Ν. 4024/2011, «...ούτε οι διατάξεις του άρθρου 92 ούτε άλλες διατάξεις του 

Συντάγματος που εντάσσονται στο κεφάλαιο περί δικαστικής λειτουργίας, κωλύουν τον κοινό 

νομοθέτη να υπαγάγει τους δικαστικούς υπαλλήλους στο ίδιο βαθμολογικό και μισθολογικό 

καθεστώς με τους λοιπούς δημοσίους υπαλλήλους…»  
Δυστυχώς δεν καταφέραμε ποτέ να αποκτήσουμε την πλειοψηφία σ αυτά, γιατί δεν 

συμφωνούν όλοι στην  τροποποίηση του αρθρ.92 του Συντάγματος που το  επιβάλει. Κάποιοι 

μάλιστα βαυκαλίζονται ότι μέσα από την ύπαρξή του θα μπορέσουμε στον επόμενο αιώνα να 

πετύχουμε την ιδιαίτερη μεταχείρισή μας μισθολογικά, υπηρεσιακά, βαθμολογικά  κλπ. 

Οι δήθεν ιδιαιτερότητες μόνο καταστροφή επέφεραν  και απαξιωτική ισοπέδωση ικανών  

συναδέλφων που μόλις βρουν ευκαιρία εγκαταλείπουν τη Γραμματεία των Δικαστηρίων με 

ανακούφιση και χαρά. Ήμασταν οι μόνοι που πιστεύαμε στην ελεύθερη κινητικότητα.  

Ο αναγκαστικός εγκλεισμός μόνο σε κρατούμενους αναφέρεται. Η αναζήτηση βέλτιστων 

συνθηκών στη Γραμματεία είναι η λύση έτσι ώστε να αποτελεί θελκτικό πεδίο προσέλευσης 

https://drive.google.com/file/d/1sxOmBfeSPVpH74n0cUssBRg1oDfZ0jL6/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1hK6mtSHEaimTZLT8NWttt1wW32_Isjvc/view?usp=drive_link


 

 

 
 

νέων υπαλλήλων.  

           Πάντα πιστεύαμε ότι δεν είμαστε ο περιούσιος λαός των ιδιαίτερων υπαλλήλων. 

Είμαστε και εμείς αναπόσπαστο κομμάτι της ενιαίας δημόσιας διοίκησης και θέλαμε 

πάντα και σε μας να ισχύσει ότι παγκόσμια ισχύει για όλους τους υπαλλήλους . 

 Ίδια δικαιώματα, ίδιες υποχρεώσεις. 

             Δεν μας συγκινεί, δεν μας τιμά  ο ξεχωριστός και περιούσιος κλάδος που ανέχτηκε την 

προσβολή ότι  «ευρισκόμενος κάτω από την εποπτεία των δικαστικών λειτουργών ασκεί 

βοηθητικά καθήκοντα» (από το σκεπτικό της απόφασης για την ΠΕ0 κατηγορία)  στην απονομή 

της δικαιοσύνης, 

             Όσο και να  περιβάλλεται με αστραφτερά στολίδια μέσα από τα παχιά και μεγάλα λόγια 

της εκπαίδευσης στην Διεύθυνση  της  Σχολής  Δικαστών,  μας είναι παντελώς αδιάφορο γιατί 

ξέρουμε πως μας αντιμετωπίζουν.  

              Οι νέοι  συνάδελφοι  που προσεχώς  θα προσγειωθούν στη σκληρή πραγματικότητα 

ενός άλλου κόσμου που καμία περηφάνια δεν την περιβάλλει και δεν την χαρακτηρίζει και που 

καθίσταται ακόμα πιο οδυνηρή αν κατέχουν πλούσια και πολλά προσόντα!!! 

  

ΥΠΗΡΕΣΙΑΚΑ ΣΥΜΒΟΥΛΙΑ 

Αγαπητοί φίλοι , 

  

Πέραν αυτών, συνάδελφοι, τα υπηρεσιακά συμβούλια, είναι  μια κατάκτηση καθόλου  

αυτονόητη, που πρέπει να προστατευτεί ουσιαστικά και κυρίως από τους εκλεγμένους. 

Πρέπει οι ίδιοι να αποδεικνύουν ότι μπορούν, αν μπορούν, να σταθούν επάξια και ικανά. 

Να λειτουργούν με σωφροσύνη, δικαιοσύνη και κυρίως χωρίς ιδιοτελείς σκέψεις και 

ψηφοθηρικές λογικές. 

 Η παρουσία των δικών μας εκλεγμένων στα υπηρεσιακά συμβούλια, που επί πολλά 

χρόνια είχατε επιλέξει, δεν ήταν ποτέ ιδιοτελής και ρουσφετολογική ούτε ψηφοθηρική ή 

κομματικοποιημένη. 

Η αξιοκρατία και η επιβράβευση των ικανότερων ήταν ο οδηγός των επιλογών μας. 

Παλεύαμε έτσι ώστε ο καθένας  να παίρνει ότι πραγματικά δικαιούται. 

Χωρίς προστατευτικές δεσμεύσεις πολλές φορές αντίθετοι με τις προσμονές όσων είχαν 

μάθει διαφορετικά να αντιμετωπίζονται σε άλλα συμβούλια από εκλεγμένους συναδέλφους 

ψηφοθήρες. 

Αν κάποιοι δυσαρεστήθηκαν από την εισήγηση ή τη θέση μας , δεν κινηθήκαμε από 

προσωπικές εμπάθειες και ιδιοτελείς ή και εκδικητικές σκέψεις, αλλά σε προσπάθεια πρόκρισης 

των πιο άξιων συναδέλφων μας.  

Δεν  διεκδικήσαμε ποτέ το αλάθητο στη κρίση μας. 

Γνώμονάς μας σε ενιαίες κρίσεις για  την επιλογή θέσεων ευθύνης, 

μεταξύ πολλών συναδέλφων άξιων και ικανών   η επιλογή να ξεκινά από τις 

υψηλότερες θέσεις στη διοικητική δομή και δικαστική ιεράρχηση, της  

Γραμματείας των Δικαστηρίων.  

Τι έπρατταν οι λοιποί; 
                                                                              

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 Αγαπητοί φίλοι, 

 

Η ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ κατάφερε πολλά μέσα σε δύσκολες συγκυρίες και ένα σάπιο 

κατεστημένο. 

          Ήταν και είναι σταθμός και μετερίζι όσων αδικήθηκαν.  

Θα μπορούσε ίσως   ακόμα περισσότερα αν όλοι όσοι καρπώθηκαν τα οφέλη απ’ τον 

αγώνα  και τη δράση μας δεν ήταν τόσο αχάριστοι και αγνώμονες.  

Με αξιοπρέπεια, σταθερές  αρχές και διάθεση ανιδιοτελούς συμπεριφοράς 

πορεύτηκε. Δεν λύγισε, τα κατάφερε. 

Απευθύνεται πλέον στους νεότερους με την παρότρυνση να πάρουν τη τύχη του 

κλάδου στα χέρια τους, να μην πιστεύουν στα μεγάλα λόγια και τσιτάτα.   

Έχετε πια  σεις οι νεότεροι τόσα προσόντα, δεν είστε πια μειοψηφία.  

Μην αφήνετε να γίνουν κριτές και ρυθμιστές της διαδρομής σας  όσοι 

υπολείπονται παρασάγγας των προσόντων σας. 

Δώστε τέλος στην  ανικανότητα, την απραξία, την αδράνεια, την μικροπρέπεια και  

την  αναποτελεσματικότητα. 

Μην αποτελέσετε διακοσμητικές αναφορές και φιγούρες  των χρωματισμένων 

ψηφοδελτίων τους.  

Παλέψτε, ξεχωρίστε, διακριθείτε μπείτε μπροστά και είμαστε σίγουροι ότι θα τα 

καταφέρετε. 

 

ΣΑΣ ΕΥΧΑΡΙΣΤΟΥΜΕ ΟΛΟΥΣ ΘΕΡΜΑ  ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΜΠΙΣΤΟΣΥΝΗ ΠΟΥ 

ΜΑΣ ΔΕΙΞΑΤΕ  ΤΟΣΑ ΧΡΟΝΙΑ. 

 

ΜΗΝ ΑΦΗΝΕΤΕ ΤΙΣ ΤΥΧΕΣ ΣΑΣ ΣΕ ΞΕΝΑ ΧΕΡΙΑ, ΙΣΧΝΑ ΚΑΙ ΑΔΥΝΑΜΑ. 

 

Η ανεκτικότητα, η αδιαφορία και η απάθεια είναι οι τελευταίες αξίες  μιας 

κοινωνίας που πεθαίνει όπως είπε και ο μέγας φιλόσοφος  ΑΡΙΣΤΟΤΈΛΗΣ. 

 

Για την :ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑ ΔΙΚΑΣΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ 

 

ΜΠΟΡΕΙΤΕ ΝΑ ΑΝΤΛΗΣΕΤΕ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΑ ΙΣΤΟΡΙΚΑ ΣΤΟΙΧΕΙΑ  ΑΠΟ 

ΤΟ site:https://dyae.wordpress.com/ 

 

 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΠΑΣΧΟΣ 

 

 


